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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr LXII/2022 
 

LXII Sesja w dniu 26 maja 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 26 maja 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:20 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 
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Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXI sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXI sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego glosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Zmiana porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o wniosku Komisji Skarg i Wniosków 

dotyczącym zmiany w porządku obrad.  

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunta Bochenka o 

wyjaśnienie wniosku. 

Przewodniczący Zygmunt Bochenek wyjaśnił powód zdjęcia projektu uchwały z porządku 

obrad.  

Przewodnicząca poddała wniosek o zmianę porządku obrad pod głosowane.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wniosek Komisji Skarg, wniosków i Petycji o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania nastąpiła zmiana porządku obrad.  

 

http://www.bip.prudnik.pl/


3 

 

Burmistrz poinformował również, że w druku nr 1017 zaproponowana zostanie 

autopoprawka.  

  

2. Pisemna informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 28 kwietnia  

do 26 maja 2022 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. Gmina Prudnik podpisała z Bankiem Gospodarstwa Krajowego z Warszawy umowę  na 

finansowe wsparcie, które zostanie przeznaczone na pokrycie kosztów przedsięwzięcia 

polegającego na finansowym udziale Gminy w budowie budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego w Prudniku przy ulicy Samuela Frankla, realizowanego przez Prudnickie 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego, w wyniku którego powstanie 16 lokali 

mieszkalnych  na wynajem o łącznej  powierzchni użytkowej 1025,18m². Wsparcie finansowe 

wynosi 2 000 655,22 zł. Uruchomienie finansowego wsparcia nastąpi w pierwszym kwartale 

2023 roku. 

Przypominam, że Gmina otrzymała również  wsparcie przedsięwzięcia z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa w kwocie 674 048,87zł na objęcie udziałów w istniejącej 

spółce Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z o.o.  

Ostatnimi elementami związanymi z bilansowaniem środków na realizację inwestycji są 

środki własne PTBS, kredyt, który zostanie zaciągnięty przez PTBS w Banku Gospodarstwa 

Krajowego oraz udział własny przyszłych najemców lokali mieszkalnych. W dniu 

dzisiejszym został przedłożony Radzie projekt uchwały w sprawie  zasad przeprowadzania 

naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, co do którego mogą być 

stosowane dopłaty do czynszu w ramach pomocy państwa, w ponoszeniu wydatków 

mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

Przyjęcie tego projektu pozwoli ogłosić nabór chętnych osób na najem lokali mieszkalnych  

i w konsekwencji rozpoczęcie inwestycji, która byłaby pierwszą od połowy lat 

dziewięćdziesiątych ubiegłego wieku - inwestycją wielorodzinnego budownictwa 

mieszkaniowego zrealizowaną w naszym mieście. 

2. Choć temat osób z Ukrainy przebywających na terenie naszej gminy nie jest już tzw. 

tematem dnia, to pragnę poinformować Państwa, że nadal wszystkie jednostki organizacyjne 

gminy zaangażowane są w stwarzanie warunków asymilacji naszych gości na terenie Gminy 

Prudnik. Nadal aktywnie w realizacji tych przedsięwzięć uczestniczą placówki oświatowe, 

pomoc społeczna,  instytucje kultury, czy też Szkolne Schronisko Młodzieżowe, w którym  

w dalszym ciągu przebywa 68 osób, w tym 43 osoby w Schronisku w Wieszczynie  i 25  

w Dąbrówce w Prudniku.    

Informuję, że zgodnie z ustawą o  pomocy obywatelom Ukrainy  w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa oraz rozporządzenia Rady Ministrów  z dnia 4 maja 

2022 r. w sprawie maksymalnej wysokości świadczenia pieniężnego przysługującego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy oraz warunków 

przyznawania tego świadczenia i przedłużania jego wypłaty, Urząd Miejski wypłaca 

świadczenia pieniężne mieszkańcom naszej gminy, którzy zapewnili obywatelom Ukrainy 

pobyt i wyżywienie w okresie od 24 lutego 2022 roku. Wypłata świadczeń odbywa się na 

wniosek osób udzielających zakwaterowania i wyżywienia, a wnioski są weryfikowane przez 

upoważnionych pracowników Urzędu. Do wczoraj rozpatrzonych zostało 118 wniosków na 

ogólną kwotę 531 440 zł.  

Gmina złożyła również akces do projektu realizowanego przez Województwo Opolskie w 

zakresie przygotowania i realizacji projektu pn. „Solidarni z Ukrainą – pomoc migrantom 

wojennym w województwie opolskim w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014 2020”. Projekt  zakłada utworzenie mieszkań 

interwencyjnych dla migrantów z Ukrainy, przebywających na terenie Gminy Prudnik. 
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Mieszkania powstaną na bazie zasobów gminy-lokale mieszkalne  o powierzchni użytkowej 

43,47m² i   45,17 m². Mieszkania będą przeznaczone dla 5 osób . Lokale wymagają remontu 

w zakresie między innymi: remontu posadzek, napraw tynków i malowania, montażu 

urządzeń, remontu łazienek i instalacji wod. kan i c.o., itp. 

Planuje się wyposażenie wszystkich pomieszczeń w niezbędne meble kuchenne oraz 

pokojowe, łóżka, sprzęt gospodarstwa domowego, RTV,AGD (małe i duże) oraz  inne 

akcesoria użytku domowego w tym pościel, naczynia itp. wg zapotrzebowania migrantów. 

Zadanie jest odpowiedzią na kryzys uchodźczy związany z wojną  w Ukrainie. Na remont 

mieszkań Gmina może otrzymać dofinansowanie nie przekraczające kwoty 1200 zł na m² 

powierzchni użytkowej  mieszkania i 450 zł/ za m² lokalu na jego wyposażenie. 

Ponadto projekt  zakłada naukę języka polskiego na poziomie podstawowym dla dorosłych 

osób -  uciekinierów wojennych z Ukrainy, którzy deklarują zamiar pozostania w Polsce 

(tylko osoby dorosłe, nieuczące się).  Nauka języka obejmie  15 osób (w tym 12 kobiet oraz 3 

mężczyzn) w formie kursu grupowego w liczbie 120 godzin. Czas realizacji: od  sierpnia  do 

listopada 2022.  

Od marca do maja z Prudnika do miasta partnerskiego Nadwórna wyruszyło  6 transportów 

darów: 5 marca, 12 marca, 19 marca, 8 kwietnia, 20 kwietnia, 7 maja – łącznie 17 

samochodów dostawczych (busów). 

3.  W poniedziałek Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna prezentowała inwestorowi  

z Niemiec tereny przy ulicy Przemysłowej. Inwestor zainteresowany jest działką  

o powierzchni 1 hektara, a jego działalność związana jest z produkcją artykułów  

gospodarstwa domowego. Więcej informacji o inwestorze i inwestycji będę w stanie 

przedstawić po zaakceptowaniu naszej oferty przez inwestora i złożeniu przez niego listu 

intencyjnego. Na obszarze dwóch Stref: Wałbrzyskiej i Katowickiej inwestor wizytował  4 

lokalizacje.   

4. Zgodnie z planem budżetu na  bieżący rok ogłoszono  procedury przetargowe na 

następujące zadania: 

1) rozstrzygnięto postępowanie na remonty dróg gminnych.  Umowę zawarto z Krystyną 

Sdzuj, prowadzącą działalność gospodarczą pod nazwą Przedsiębiorstwo Produkcyjno 

Usługowo  Handlowe PLUSPOL Krystyna Sdzuj z Opola. Kwota umowy 373 815,76 zł. 

2) ogłoszono drugi raz postępowanie na remont ogólnodostępnego kompleksu sportowego 

przy  Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w Prudniku. Otwarcie ofert odbędzie się 

26.05.2022 r. 

3) rozstrzygnięto postępowanie na  modernizację boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej w Łące Prudnickiej. Umowę zawarto z Grażyną Kowalską, prowadzącą 

działalność gospodarcza pod  nazwą Complexe Sportif Grażyna Kowalska z miejscowości 

Tłuszcz. Kwota umowy 335 285,56 zł. 

5. Do 30 czerwca zarządcy lub właściciele budynków jednorodzinnych i wielorodzinnych 

mieszkalnych oraz budynków i lokali niemieszkalnych muszą zarejestrować zainstalowane 

źródła ciepła w ramach Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków tworzonej przez 

Główny Urząd Nadzoru Budowlanego.  Złożenie deklaracji do CEEB jest obowiązkowe. 

Deklarację można złożyć przez aplikacje internetową, albo poprzez złożenie deklaracji  

w formie papierowej w Urzędzie Miejskim w Prudniku. Do dnia dzisiejszego do ewidencji 

zgłoszono 41% źródeł ciepła w tym w formie papierowej w Urzędzie Miejskim 1953. Za 

niezłożenie deklaracji w terminie grozi kara grzywny. 

6. 10 kwietnia 2022 r. odbyło się zebranie wiejskie we wsi Wierzbiec, które  zostało zwołane 

na podstawie §30 pkt 1 statutu Sołectwa  w celu dokonania wyboru Sołtysa wsi. Przypomnę, 

że poprzedni Sołtys 21 lutego złożył rezygnację z funkcji. W zebraniu uczestniczyło 13 osób. 

Niestety w trakcie zebrania nie zgłoszono żadnego kandydata na Sołtysa, a to oznacza, że 

procedurę należy powtórzyć po raz kolejny.  
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7. 24 kwietnia 2022 r. odbyło się Zebranie Wiejskiego sołectwa Łąka Prudnicka. W związku  

z rezygnacją  7 członków Rady Sołeckiej (Rada  liczyła 10 członków) zachodziła konieczność 

uzupełnienia jej składu. Ostatecznie w trakcie zebrania ustalono, że Rada Sołecka będzie 

liczyła 7 członków, a  do jej składu wybrano następujące osoby: Wiesław Zator, Alina 

Pietruszyńska, Violetta Kucik i Sylwia Paściak. W zebraniu uczestniczyło 28 osób. 

8. W sobotę 7 maja br. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, wspólnie ze stowarzyszeniem 

American Muscle Team, zorganizowała pro-ekologiczną akcję porządkowania brzegów rzeki 

Prudnik, podczas której zebrano około 1200 kg śmieci. 

Inicjatywa ta odbyła się w ramach organizowanej w wielu miejscach w Polsce, 

międzynarodowej "Akcji Czysta Odra", której celem jest ochrona przed zaśmieceniem drugiej 

co do wielkości rzeki w naszym kraju, wraz z jej dorzeczem. Na naszym terenie 

zamierzeniem było oczyszczenie ze śmieci i innych nieczystości brzegów rzeki Prudnik  

w granicach administracyjnych miasta (a także kanału młynówki, w pobliżu ul. Reja), na 

odcinku o długości około 7 km - od okolic basenu letniego przy ul. Zwycięstwa, do siedziby 

ZWiK Prudnik przy ul. Poniatowskiego. Do udziału w wydarzeniu zaproszono wszystkich 

chętnych, którzy chcieli przyczynić się do poprawy stanu środowiska naturalnego i porządku 

w Prudniku. Na miejsce zbiórki przy basenie letnim przybyło około 50 osób, w różnym 

wieku, w tym także przebywający w naszej gminie uchodźcy z Ukrainy. Cieszy nie tylko 

frekwencja, ale także udział grupy młodych mieszkańców Prudnika, 

Organizatorzy zapewnili wszystkim uczestnikom podstawowe wyposażenie, w postaci m.in. 

jednorazowych rękawiczek i worków na śmieci. Podczas akcji nad bezpieczeństwem 

uczestników czuwał ratownik medyczny z Fundacji ANKAR. 

Wyzbierano dużą ilość porzuconych stosunkowo niedawno śmieci. W wielu miejscach 

natknięto się również na zalegające od dłuższego czasu skupiska odpadów (w tym niestety 

także te o większych gabarytach, jak stare meble, czy zużyte opony, i inne), Łącznie zebrano 

aż 1200 kg śmieci. 

Dziękujemy wszystkim wolontariuszom, którzy wzięli udział w tej - jak się okazało - bardzo 

potrzebnej z punktu widzenia ochrony środowiska, a przy tym społecznej i edukacyjnej, akcji. 

9.W niedzielę 15 maja br. na krytym basenie w Kompleksie Sportowym „Sójka” odbył się 

wojewódzki etap Ogólnopolskiego Drużynowego Wieloboju Pływackiego Dzieci 10-11 lat. 

Zawody zostały zorganizowane przez: Opolski Okręgowy Związek Pływacki (OOZP), 

Agencję Sportu i Promocji w Prudniku, oraz Sekcję Pływacką SÓJKA Prudnik. 

W zawodach brało udział 32 młodych pływaczek i pływaków (19 dziewcząt, 13 chłopców),  

z siedmiu klubów województwa opolskiego.  

Rywalizowano w konkurencjach indywidualnych (w stylach: motylkowym, dowolnym, 

grzbietowym, klasycznym i zmiennym) na dystansach: 50, 100 i 200 m, z podziałem na 

kategorie wiekowe 10 i 11 lat, oraz w sztafecie dziewcząt w kategorii 11 lat - 4x50 m stylem 

zmiennym. 

10. W dniach 30 kwietnia – 1 maja 2022 r. zawody na torach łuczniczych KS „Obuwnik"  

w Prudniku rozegrano I Rundę Pucharu Polski i Ekstraklasy Kobiet i Mężczyzn  

w łucznictwie. 

Zawody, zorganizowane przez Klub Sportowy „Obuwnik” Prudnik, przy wsparciu m.in. 

Gminy Prudnik oraz Agencji Sportu i Promocji w Prudniku, były w opinii organizatorów 

rekordowymi zawodami tej rangi od wielu lat. Wzięło w nich udział niemal 200 łuczników, z 

całej Polski i zagranicy, w tym także gości z Ukrainy. Uczestniczyłem w uroczystości 

zakończenia zawodów, podczas której złożyłem gratulacje oraz wręczyłem nagrody 

najlepszym zawodniczkom i zawodnikom. 

11. Trwają prace  remontowe i porządkowe na obiektach sportowych i rekreacyjnych 

zarządzanych przez Agencję Sportu i Promocji. Z końcem kwietnia przeprowadzono 

malowanie ławek na placu zabaw w Parku Miejskim.  
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W maju  trwały ponadto prace remontowe w hali ASiP przy ul. Łuczniczej. 

Zakończyło się malowanie  ścian wewnętrznych dolnej kondygnacji hali (wraz z osłonami 

grzejników),  zaplecza sanitarnego (szatnie, prysznice, toalety). 

Trwa remont wejść bocznych po prawej stronie hali (od strony hotelu i parkingu). Zakres 

wykonywanych prac obejmuje:  położenie nowych tynków strukturalnych,  położenie nowych 

płytek podłogowych,  pokrycie murków przy wejściu blachą. Wylany został nowy beton na 

wjeździe na tory łucznicze, od strony parkingu. 

12.Wśród zaplanowanych w najbliższym czasie wydarzeń zapraszamy na szczególną imprezę 

sportowo-rekreacyjną o charakterze  dobroczynnym „RUNDA dla Kamila" 

Wydarzenie odbędzie się sobotę 28 maja br., w hali ASIP przy ul. Łuczniczej. Ma ono na celu 

zbiórkę funduszy na pomoc w rehabilitacji Kamilowi Bartoszewskiemu - młodemu 

prudniczaninowi, byłemu karatece KS "Zarzewie" Prudnik (czarny pas - 1 dan; brąz 

Mistrzostw Polski), a obecnie studentowi II roku, na wydziale mechanicznym Politechniki 

Wrocławskiej. 

Organizatorem imprezy jest drużyna sportowa Saints/United Kings Jiu-Jitsu. W realizację 

tego charytatywnego przedsięwzięcia  włączyły się Gmina Prudnik oraz Agencja Sportu  

i Promocji w Prudniku, wspierając organizację tego wydarzenia. 

Trwają internetowe zapisy uczestników na II Prudnicki Półmaraton Górski. Wydarzenie, 

planowane na sobotę 8 października 2022 r., organizuje Agencja Sportu i Promocji  

w Prudniku. Sukces ubiegłorocznej, pierwszej edycji biegu (który odbywał się pod nazwą: 

„Półmaraton Górski - Prudnicki Bieg Prymasowski”), przesądził o kontynuacji tej imprezy. 

Bieg po raz kolejny zostanie rozegrany na terenie Prudnickiego Lasu, na trasie o długości 21 

km. Start i meta biegu będą usytuowane na błoniach przy Sanktuarium św. Józefa  

w Prudniku-Lesie. Udział w biegu jest bezpłatny /Organizator nie pobiera opłaty startowej/, 

jednak obowiązuje limit uczestników: 300 osób. 

Aktualnie trwa elektroniczna rejestracja uczestników biegu, poprzez stronę internetową Time-

Sport.pl. Na dzień 24 maja br. zarejestrowało się 119 biegaczy. Zapisy elektroniczne potrwają 

do 5 października 2022 r. Ewentualne dodatkowe zgłoszenia będą możliwe także w dniu 

zawodów. 

Bieg odbędzie się w ramach realizowanego przez Agencję Sportu i Promocji  

w Prudniku projektu „Sportowe pogranicze 2”. Projekt jest współfinansowany ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

„Przekraczamy granice”. 

13.  W przyszłą sobotę zapraszam mieszkańców naszej Gminy na XXIII Wystawę Twórców 

Ludowych i Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego. 

Ze względu na bardzo duże zainteresowanie wystawą, już w drugiej połowie maja 

zakończono przyjmowanie zapisów wystawców ze względu na brak miejsc  

wystawienniczych. Chęć udziału w wydarzeniu zgłosiło 300 wystawców z różnych stron 

Polski oraz Czech. Dodatkowym atutem wystawy w tym roku będzie Festiwal Miast 

Cittaslow. 

14. Na koniec w tym szczególnym  dniu chciałbym złożyć serdeczne życzenia naszym 

matkom, mamom i mamusiom. Dla nas wszystkich jest to dzień symbol, dzień 

odwzajemnionej miłości, wdzięczności i radości. Dla wielu z nas jest to też dzień pamięci  

i wspomnień o dzieciństwie,  matczynym sercu i domowym cieple.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do przedstawionej informacji? 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Odniosła się do informacji dotyczącej 

przedsięwzięcia polegającego na finansowym udziale Gminy w budowie budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego w Prudniku przy ulicy Samuela Frankla. Zapytała kiedy 

przewidywane jest rozpoczęcie prac? 
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Burmistrz oznajmił, że autorem scenariusza jest otaczająca rzeczywistość i koszty 

pojawiające się przy inwestycji. Jest dużo znaków zapytania, jednak planuje się rozpocząć ją 

w przyszłym roku. Wszystko zależy od tego jak kształtować się będzie sytuacja ekonomiczna. 

Głos zabrał Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz. Zapewnił, że na dzień dzisiejszy dokonuje 

się wszelkich starań, aby wspomniana inwestycja została zrealizowana. Składane są 

niezbędne wnioski we współpracy z gminą. Dodał, że inwestycje zatrzymać może jedynie 

sytuacja, na którą spółka nie będzie mieć wpływu. Takim ryzykiem jest cały czas wzrastający 

WIBOR. Drugą niewiadomą jest wynik przetargu na wykonawcę 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał jak duże jest zainteresowanie omawianej 

inwestycji? 

Prezes Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że PTBS jako spółka ma swoją listę, która liczy 

około 40 rodzin.  Póki co do osób zainteresowanych przekazywana jest informacja, że PTBS 

chce realizować inwestycje, prowadzony jest montaż finansowy inwestycji  i tak dalej. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
Przewodnicząca poinformowała, że w programie esesja znajduje się sprawozdanie 

Przewodniczących o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami o treści: 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych  

w okresie od 29 kwietnia do 26 maja 2022 r. 

Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 28.04.2022 do rady Miejskiej wpłynęło pismo od sołtysów w sprawie wyrównania 

diet sołtysów do poziomu diety radnego Rady Miejskiej w Prudniku 

2. 2 maja 2022 r. brałam udział w Obchodach Święta Flagi Rzeczpospolitej Polskiej w 

Moszczance. 

3. 3 maja r.2022 brałam udział w Narodowym Święcie Konstytucji 3 maja (Msza Święta w 

intencji Ojczyzny, złożenie kwiatów, Majówkowe Czytanie z udziałem władz 

samorządowych „Powrót Posła”” 

4.W dniu 4 maja 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą  

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku podjęte na LXI sesji Rady w dniu 28 kwietnia 2022 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

5. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na LXI sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

6. Dnia 5 maja 2022 do Biura Rady wpłynęła Uchwała nr 75/2022 z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. pozytywnej opinii o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 r. Po zapoznaniu się z w/w opinią w dniach 9 i 

18 maja 2022 r. odbyły się posiedzenia Komisji Rewizyjnej podczas, których podjęta została 

Uchwała Nr 4/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 18 maja 2022 r. w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Prudnika z wykonania budżetu 

Gminy Prudnik za rok 2021. Następnie w dniu 24 maja 2022 r. w/w uchwała wraz z 

uzasadnieniem i protokołami z posiedzeń została przekazana do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

7. 22 maja 2022r. uczestniczyłam w  Gminnych Zawodach Sportowo Pożarniczych w 

Niemysłowicach. 
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8. Dnia 23.05 2022 Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa wraz z 

Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego złożyła wniosek w sprawie  

zaproszenie na sesję przedstawiciela Zarządu Powiatu celem przedstawienie faktycznej 

sytuacji PCM spółka z o.o. 

9. 24 maja 2022 r. uczestniczyłam w spotkaniu zorganizowanym na wniosek radnego 

Zygmunta Bochenka radnych gminy Prudnik i gminy Lubrza w sprawie napisania wspólnych 

projektów dotyczących budowy kanalizacji obu gmin. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 
Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 46/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie zdemontowania 

latarni fotowoltaicznej z terenu działki nr 364/1 w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 3/ 

2) 48/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie umieszczenie pojemnika na 

nakrętki w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 4/ 

3) 49/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie zamontowania 

monitoringu przy obiekcie Wiejskiego Domu Kultury w Łące Prudnickiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 5/ 

4) 50/2022 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie namalowania pasów na 

ulicy Gimnazjalnej pomiędzy I LO a biblioteką 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 6/ 

 

5. Stan bezrobocia na terenie Gminy Prudnik, analiza lokalnego rynku pracy (druk nr 

1106) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca przywitała 

obecną na posiedzeniu sesji Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy Radosława 

Nosidlaka. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przyjęcie informacji druk nr 1106 zostało poddane 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacji na temat Stanu bezrobocia na terenie Gminy Prudnik, analiza lokalnego 

rynku pracy (druk nr 1106).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 
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/sprawozdanie stanowi załącznik nr 7/ 

 

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2021 (druk nr 1107) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przyjęcie informacji druk nr 1107 zostało poddane 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2021 (druk nr 1107).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte. 

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu 

(druk nr 1108) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

przywitała obecną na posiedzeniu Skarbnik Gminy Wioletę Zator. Zwróciła się do radnych  

z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radna Ludmiła Lisowska zapytała czy wniosek skierowany jest docelowo na pomoc  

w utworzeniu poradni zdrowia psychicznego? Oznajmiła, że chce się upewnić, czy wobec 

zawirowań w temacie szpitala środki faktycznie zostaną przekazane na ten cel. 

Odpowiedzi udzielił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka. Oznajmił, że jako przewodniczący 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych uczestniczył w rozmowach  

z poprzednim prezesem Prudnickiego Centrum Medycznego, a także ze Starostą, 

Wicestarostą, Panią Sekretarz, z prowadzącą obecnie poradnię zdrowia psychicznego oraz 

poradnie walki z uzależnieniami. Nowelizacja ustawy o ochronie zdrowia rozszerzyła 

kompetencje Gminnych Komisji Rozwiązywania Problemów alkoholowych także na walkę  

z uzależnieniami behawioralnymi, co pozwala na przekazanie omawianych środków na 

poradnię zdrowia psychicznego. Dodał, że środki zdecydowano się przekazać dlatego, że 

obecna lokalizacja, a także poziom świadczenia usług jest daleki od zadawalającego. Po 

rozmowach z poprzednim zarządem PCM ustalenia były takie, aby przenieść poradnię do 

budynku, gdzie będzie możliwa lepsza kontrola ze strony powiatu. Wiceburmistrz dodał 

jeszcze, że Gmina Prudnik nie jest jedyną gmina partycypującą w kosztach inwestycji, a swój 

udział ma również Powiat. 
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Burmistrz Grzegorz Zawiślak uzupełnił, że miał okazję przeprowadzić rozmowy z nowym 

zarządem PCM. Zapewnił, że nowy zarząd również widzi potrzebę, aby realizować omawianą 

inwestycję. 

Radny Jacek Urbański zapytał czy Rada Miejska zostanie zapoznana z treścią umowy 

dotyczącą szczegółowych zasad udzielania pomocy Powiatowi Prudnickiemu przed 

przekazaniem pieniędzy, czy już po? 

Burmistrz oznajmił, że bierze pełną odpowiedzialność za podpisywane umowy, również za 

tą. Jeśli radni są zainteresowani szczegółami może oczywiście ją przedstawić, niemniej nie 

było to praktykowane wcześniej. Poprosił, aby się nie obawiać, że swoja decyzją narazi 

Gminę na jakąkolwiek stratę.  

Radny Tomasz Wisła zapytał o dalsze plany nowego zarządu PCM. 

Burmistrz oznajmił, że nie jest zasadnym, aby on wypowiadał się  w takich tematach. Lepiej, 

gdy osoby zainteresowane opowiedzą o swoich celach i planach na dalsze funkcjonowanie 

PCM. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała, że 23 maja 2022 r. Komisja 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa wraz z Komisją Budżetu, Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego złożyła wniosek o zaproszenie przedstawiciela zarządu Powiatu na 

spotkanie celem przedstawienia faktycznej sytuacji PCM. 

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że od 1 lipca w życie wejdzie ustawa obligująca 

samorządy do publikowania wszelkich umów na BIP. 

Burmistrz powiedział, że działalność jest jawna, a radny wnioskował o przedstawienie 

projektu umowy przed jej podpisaniem. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator sprostowała, że z tego co się orientuje termin wejścia  

w życie ustawy został przesunięty. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przyjęcie informacji druk nr 1108 zostało poddane 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu (druk nr 

1108).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1014/2022 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Prudnickiemu została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

1109) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 
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się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała czy oszczędności z działu 900 w wysokości 30 

tys. można przeznaczyć na renowacje wieży widokowej? 

Burmistrz wyjaśnił,  że z dużą przykrością obserwuje odbywające się przetargi, do których 

niestety Gmina najczęściej musi dokładać.  Przedstawił dlaczego wspomniane środki nie 

mogą zostać przeznaczone na wnioskowany przez radną cel.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przyjęcie informacji druk nr 1109 zostało poddane 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1109).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1015/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1110) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca 

przywitała obecną na posiedzeniu naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki  

Przestrzennej Dorotę Szmulik. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby 

zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1110 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 

1110).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1016/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości gruntowej zabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1111) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1111 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1111).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1017/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1112) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1112 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1112).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 
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Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1018/2022 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wynajęcia nieruchomości (druk nr 

1113) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1113 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wynajęcia nieruchomości (druk nr 1113).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1019/2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wynajęcia nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1114) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1114 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1114).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 



14 

 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1020/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1115) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1115 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1115).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1021/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1116) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1116 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1116).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 
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Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1022/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeprowadzanie naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, co do którego mogą być stosowane dopłaty do czynszu w ramach 

pomocy państwa, w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania (druk nr 1117) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie autopoprawki do druku nr 1117. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka do druku 1117.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Radny Zygmunt Trojniak zadał pytania dotyczące: wielkości udziału partycypacji  

w kosztach, którą będą musieli potencjalni najemcy wpłacić, wysokości czynszu i wszystkich 

opłat za media, które będą ponosić najemcy za wyjem średniej wielkości mieszkania oraz po 

jakim czasie potencjalny najemca będzie mógł nabyć mieszkanie na własność?  

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz poinformował, że zgodnie z ustawą spółka może 

przenieść własność mieszkania na najemcę po upływie minimum 15 lat, jednak to będzie 

zależało od najemcy, gdyż okres ten może być dłuższy. W kwestii kaucji Prezes 

poinformował, ze zgodnie z przepisami można pobierać kaucje zabezpieczającą z tytułu 

najmu w wysokości nie większej niż 12 miesięczny czynsz najmu określony w dniu zawarcia 

umowy. Prezes wyjaśnił dlaczego kwestia kaucji jest tak istotna. Przedstawił też składowe 

wpływające na wysokość średniego czynszu za najem mieszkania. Oznajmił, że bazując na 

stawce maksymalnej,  

którą można dzisiaj wziąć, czyli 16,05 zł, 15,03 zł przeznacza się na spłatę kredytu. Czyli tak 

naprawdę, zostaje tylko złotówka na eksploatację. Nikt nie będzie eksploatował budynku za 

złotówkę. Ale wracając do pytania radnego - czynsz najmu wyniósłby w najmniejszym 

mieszkaniu 782,28 zł, a w największym mieszkaniu już 1189,00. Jeżeli teraz dodamy do tego 

media, przyjmując 3m zimnej wody na osobę i plus 1 m na podgrzanie, czyli 4 m na osobę, 

plus kanalizację według cen, które będą od 1 sierpnia, centralne ogrzewanie oraz ciepłą wodę 

do podgrzania, w przyjętej cenie 3,50 zł. Czyli podsumowując: woda i kanalizacja 13,55 zł, 

centralne 3,50 zł, woda do podgrzania 35,00 zł za kubik, śmieci 26,00 zł. Więc, w 

najmniejszym mieszkaniu, media byłyby 475,00 złotych, a w największym mieszkaniu 
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666,02 zł. Co daje nam razem w najmniejszym mieszkaniu 1257,00 złotych z mediami, 

natomiast, w tym największym mieszkaniu, szacunkowe koszty byłyby, media plus czynsz, 

około 1855,00 zł, przy założeniu, że będzie to rodzina 4-osobowa. 

Jeżeli będzie rodzina 5-osobowa, to automatycznie będzie koszty będą wyższe. 

W kwestii partycypacji Prezes poinformował, że w najmniejszym mieszkaniu 30% 

partycypacja wynosiłaby 109 087 zł, natomiast w największym mieszkaniu 165 891 zł, przy 

założeniu obecnych kosztów realizacji. Poinformował, że mieszania wykończone są pod 

klucz.  

Burmistrz dodał, że najważniejszą kwestią jest to, że całe ryzyko kredytowe bierze na siebie 

spółka. Przyszły najemca może nie mieć obecnie zdolności kredytowej, a będą mogli mieć 

nowe mieszkania.  

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz  oznajmił, że Burmistrz poruszył ważną kwestię,  

a mianowicie to, że zarząd spółki odpowiada za realizację całej inwestycji, a co za tym idzie 

nie może działać tak, aby narazić spółkę na jakiekolwiek niebezpieczeństwo. Prezes 

przedstawił zagrożenia jakim jest chociażby stały wzrost cen materiałów budowlanych.  

W dalszej części dyskusji kwestie finansowe poruszył radny Zygmunt Trojniak. Prezes PTBS 

Mirosław Czupkiewicz wyjaśnił procedury związane z finasowaniem inwestycji.  

Głos zabrał radny Tomasz Wisła (wypowiedź nie została zarejestrowana na nagraniu). 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz odpowiedział, że osób regularnie interesujących się 

tematem jest około 6. Jest jedna osoba z zasobów spółki zainteresowana tematem, jednak 

trzeba mieć na uwadze, że w uchwale dodatkowe punkty przyznawane są dla najemców lokali 

mieszkalnych w zasobach gminnych, które przekażą do gminy swoje mieszkanie i przejdą do 

mieszkania TBS na określonych warunkach. Odnośnie ceny lokalu Prezes oznajmił, że nikt na 

dzień dzisiejszy nie jest w stanie powiedzieć za ile spółka przeniesie wartość mieszkania. 

Przedstawił założenia ustawy dotyczące określenia ceny. Wrócił również do kwestii 

związanej z partycypacją oraz dochodzeniem do własności.  

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1117 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeprowadzanie naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokalu mieszkalnego, co do którego mogą być stosowane dopłaty do czynszu w ramach 

pomocy państwa, w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania (druk nr 1117).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1023/2022 w sprawie zasad 

przeprowadzanie naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, co do 

którego mogą być stosowane dopłaty do czynszu w ramach pomocy państwa, w ponoszeniu 

wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18/ 
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2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Prudnik (druk nr 1118) 

Głos zabrał głos radny Jacek Urbański. Po raz kolejny wyraził zdanie, że kwestia podwyżki 

pokazała jakiej skali jest problem. Można go wywnioskować na podstawie różnicy pomiędzy 

zużyciem wody jaki jest w danej nieskanalizowanej miejscowości a wielkością odbierania 

nieczystości ciekłych. Radny powtórzył, że podwyżka jest dla niego półśrodkiem i trwaniem 

w tym co było dotychczas, natomiast nie rozwiązuje problemu. Oznajmił, że rozwiązaniem 

powinno być dążenie do tego, aby ścieków wywożono więcej, wówczas kalkulacja ceny 

byłaby znacznie inna. Wyraził zdanie, że podwyżką zostaną ukarani uczciwi mieszkańcy, 

którzy solidnie rzetelnie oddają swoje nieczystości. 

Radny Paweł Licznar oznajmił, że podwyżka to czysta ekonomia. Nie zgodził się ze 

stwierdzeniem, że jest to uderzenie w osoby uczciwie. Trzeba brać pod uwagę fakt, że 

osobom wywożącym nieczystości przestaje się to kalkulować. Radny zgodził się jednak, że 

podwyżka nie rozwiązuje problemu. Rozwiązaniem problemu będą częstsze kontrole, budowa 

przydomowych oczyszczalni oraz kanalizowanie kolejnych miejscowości.  

Radny Jacek Urbański stwierdził, że cieszy go fakt, iż przedmówca widzi szerzej problem. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odnośnie kontroli oznajmił, że wcześniej brała w nich 

udział Straż Miejska, która podczas pandemii, decyzją Wojewody, zaangażowana była  

w sprawdzanie osób przebywających na kwarantannie. Dopiero od niedawna straż jest z tych 

obowiązków zluzowana, więc planuje się powrót do kontroli. 

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że podwyżka uderza jednak w uczciwe osoby,  

a fakt, nieposiadania kanalizacji nie jest ich winą.   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak zapytał czemu rady poprzednich kadencji nie wprowadzali 

żadnych rozwiązań? Zgodził się, że rozwiązaniem jest kanalizowaniem, za czy jak najbardziej 

jest. Nie zgodził się w żadnym wypadku z tym, że podwyżka jest karą.  Dodał, że w temacie 

już chyba wszystko zostało powiedziane. 

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1118 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Prudnik (druk nr 1118).  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Ludmiła Lisowska, Zygmunt Trojniak, Arkadiusz 

Zaczyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (3) 
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Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1024/2022 uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Prudnik została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022 

(druk nr 1119) 

Radny Jacek Urbański poprosił o wyjaśnienie różnic pomiędzy zapisami w dotychczas 

obowiązującej uchwale a zapisami zaproponowanymi dzisiaj. 

Wątpliwości wyjaśnił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, który pełni również funkcje 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur również poprosił o wyjaśnienia związane  

z kwestiami finansowymi za pracę Komisji. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka udzielił stosownej odpowiedzi.  

Po zakończonej dyskusji Przewodnicząca poddała projekt uchwały druk nr 1119 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022 (druk 

nr 1119).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Krasoń, Edward Mróz, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXII/1025/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022 została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – druk zdjęty z porządku obrad. 

 

10. Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodnicząca Rady oznajmiła, że interpelacje można składać w Biurze Rady lub na ręce 

Przewodniczącej. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur poruszył temat modernizacji kapliczek 

religijnych. 
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Radny Jacek Urbański oznajmił, że temat jest stale pilotowany przez niego oraz Burmistrza. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że w związku ze stale rosnącymi cenami 

będzie bardzo ciężko wykonać remont kapliczki przy ul. Wiejskiej. Na ten rok zaplanowany 

jest remont kapliczki przy ulicy Nyskiej. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmiła, że kapliczka ta kolejnej zimy może nie 

przetrzymać.  

Radny Tomasz Wisła oznajmił, że w niedawnym czasie doszło do spotkania radnych  

z wójtem Gminy Lubrza. Wójt poinformował o dokonywanych odwiertach na terenie 

Skrzypca za kwotę około 100 000 złotych. Radny przypomniał, że podczas poprzedniej 

kadencji przeprowadzane były luźne rozmowy na temat ulicy Poniatowskiego. Oznajmił, że 

stworzona została dokumentacja mówiąca o tym, że mogą znajdować się tam jakieś źródła 

termalne. Zapytał, czy w czasach tak sporych zawirowań energetycznych, kiedy nie można 

jednoznacznie stwierdzić ile mieszkańcy będą płacić za węgiel, prąd czy gaz, nie warto 

byłoby poszukać możliwości pozyskiwania źródła ciepła z wody geotermalnej? Ceny 

odwiertów są wysokie, a inwestycje ryzykowne, ale czy nie warto zastanowić się nad 

wykonaniem tego? Radny zapytał czy możliwe jest zajęcie się tym tematem w przyszłości, 

przeprowadzenie rozmów i podjęcia jakichś kroków w tym temacie? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że nie wiedząc jakie były dyskusje w kuluarach  

z poprzednim Burmistrzem tematem zajął się już wcześniej, gdyż był dla niego bardzo 

interesujący. Poinformował, że złożył realne zapytania do instytucji, które mogły to 

zaopiniować,  

ponieważ pojawiły się pieniądze na poszukiwanie geotermii, jednak niestety informacja 

zwrotna była mało korzystna. Dodał, że za 100 000 zł nie ma możliwości wykonania odwiertu 

poszukującego wód geotermalnych. Burmistrz zobrazował opinię otrzymaną z Instytutu Wód 

Termalnych. Z niej wynika, że koszt odwiertu w przypadku Gminy Prudnik jest rzędu kilku 

czy nawet kilkunastu milionów. Wiercenie jest bardzo drogie i jeśli byłoby finansowanie 

zewnętrzne  na wykonanie takich badań geologicznych, takich prawdziwych, bo nigdy w 

Prudniku takich nie było, to na pewno będzie chciał z tego skorzystać. Ale barierą jest kwota 

samego tego odwiertu, która na dzień dzisiejszy jest niedostępny.   

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Buristrz zaprosił radnych na obchody Dni Prudnika, Festiwal Miast Cittaslow oraz Wystawę 

Twórców Ludowych, które mają odbyć się w dniach 3-5 czerwca.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur złożył wszystkim matkom życzenia z okazji Dnia 

Matki. 

  

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

 

 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska 
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